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Verslag Algemene Ledenvergadering 

StadsdorpBuurt7 Coöperatief U.A. gevestigd te Amsterdam 
 

Datum:  12 maart 2015 

Aanvang:  16.00 – 16.45 uur 

Locatie:  Westerkerk, Prinsengracht 281, Amsterdam 

 

Aanwezig:  Zie bijlage presentielijst 

Afwezig met Bericht: Dorine Rieffe en Liset Peters 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Interim-voorzitter Ella Kruzinga opent de vergadering, heet iedereen welkom en stelt 

de bestuursleden voor. De agenda wordt vastgesteld. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn twee afmeldingen binnengekomen. Het bestuur heeft ook een e-mail van 

mevrouw Zadoks ontvangen. Deze zal onder punt 4 worden besproken. 

3. Verslag (leden)bijeenkomst 17 juni 2014 

Het verslag wordt zonder wijzingen goedgekeurd. 

Opmerkingen naar aanleiding van het verslag 

- Er wordt nog steeds een voorzitter gezocht voor de vereniging; 

- De startsubsidie van het Stadsdeel Centrum was toegekend onder voorwaarde van 

het organiseren van vier bijeenkomsten en was voor 1 jaar aangevraagd en 

toegekend. De subsidie is voor 2015 niet aangevraagd; 

- Gebruik maken van de ruimtes van de Burgtschool buiten de schooluren, blijkt 

moeilijk; 

- Inmiddels functioneert de website goed. Zie www.stadsdorpbuurt7.nl. Het bestuur 

beheert nu de website voorlopig zelf.  

4. Voorstellen bestuur 

a. De penningmeester vraagt toestemming om aan alle geregistreerde 

belangstellenden ontheffing te verlenen voor het betalen van het lidmaatschap 

2015 Dit op grond van artikel 6, lid 3 van de Statuten. 
Toelichting bestuur: De financiële positie van het stadsdorp is gunstig (zie onder 

5). Bij activiteiten is het lastig controleren wie wel/niet betaald heeft. Er staat nog 

weinig “voordeel” tegenover een contributie. Contributie werkt drempelverhogend. 

Voor 2013/2014 hebben 37 mensen contributie betaald. 87 belangstellenden 

hebben niet betaald.  

Mevrouw Zadoks merkt in haar mail op dat een (kleine) contributie wel belangrijk 

is voor de ledenbinding. Een viertal aanwezigen is ook deze mening toegedaan. Zij 

stemmen tegen het voorstel. 

Het voorstel tot ontheffing van de contributie voor het jaar 2015 is met grote 

meerderheid van stemmen aangenomen. In 2016 zal opnieuw bekeken worden of al 

dan niet contributie wordt geheven. 

b. Het bestuur stelt voor om iedereen die in de administratie van 

StadsdorpBuurt7 geregistreerd staat, aan te merken als lid, uitgezonderd 

diegenen die een commercieel of politiek doel nastreven. Zij kunnen als 

belangstellende op de hoogte blijven.  
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Ook dit voorstel wordt aangenomen. Iedereen die geregistreerd staat is automatisch 

voor het jaar 2015 lid. 

c. Als blijkt dat het verstandiger is om de rechtspersoon StadsdorpBuurt7 

Coöperatief U.A. om te zetten in de rechtspersoon Vereniging 

StadsdorpBuurt7, dan vraagt het bestuur alvast toestemming om een 

dergelijke verandering in gang te mogen zetten.  

Toelichting bestuur: 

Voordelen:  

-er hoeft geen aangifte gedaan te worden voor de Vennootschapsbelasting  

-aanvragen ANBI status is mogelijk  

Nadelen:  

-Statuten dienen gewijzigd te worden  

-de aanpassing zal kosten met zich meebrengen. De totale kosten worden geschat 

op €1.000. Het bestuur hoopt een notaris te vinden die in Buurt 7 woont en dit als 

buurtactie zal willen zien.  

Het voorstel wordt unaniem aangenomen. Voor 2013 is aangifte vennootschaps- 

belasting gedaan door de accountant van de ex-voorzitter. Voor 2014-15 zal de 

penningmeester samen met Ella Kruzinga een en ander uitzoeken. 

Wie heeft de gouden tip over een buurtnotaris? 

 5. Goedkeuren jaarrekening 2013 en 2014  

a. Decharge bestuur 
De jaarrekeningen 2013 en 2014 worden goedgekeurd en aan het bestuur wordt 

decharge verleend. Op verzoek wordt een toelichting gegeven op de donatie van de 

St. de Haringpakkerij. Deze buurtgroep voerde actie voor toepassing van betere 

constructies bij de bouw van de parkeergarage op de Prins Hendrikkade. 

Aanpalende bedrijven hadden ook geld ingelegd. Het gewenste resultaat is behaald 

en de groep heeft zichzelf opgeheven. Het resterende bedrag is in 2014 aan het 

stadsdorp geschonken. 

b. Verkiezing kascommissie voor het financiële jaar 2015 

Theo Voss en Mirjam Kramer stellen zich beschikbaar als lid van de kascommissie.  

6. Goedkeuren begroting 2015  

De begroting is goedgekeurd. Er zal rekening worden gehouden met eventuele kosten 

voor verandering van rechtspersoon. De opgevoerde donaties zijn een schatting. 

7. Goedkeuren jaarverslag 2014  

Het jaarverslag is goedgekeurd. Het bestuur herhaalt hierbij de oproep voor 

hulpkrachten voor het bezoeken van allerlei themabijeenkomsten over de problemen 

die (ook) spelen in onze buurt. Ook de zorg in de buurt zou meer in kaart gebracht 

moeten worden en aan de website gekoppeld. Het zou goed zijn als een groep(je) zich 

met het onderwerp zorg zou kunnen gaan bezig houden. 

8. Activiteiten  

De activiteiten zullen in de Carrousel na de ALV ter sprake komen.  

9. Rondvraag 

Op de vraag naar contacten met de Gouden Reaal wordt geantwoord dat deze in 

ontwikkeling zijn. 

10. Aftreden bestuursleden Henny Brouwer en Gemma Crijns 

Namens het stadsdorp bedankt Els Willems deze beide oprichters van het eerste uur 

voor hun enthousiaste en volhardende inzet. Henny en Gemma zijn inmiddels allebei 

verhuisd naar (traploze) adressen buiten Buurt 7, maar blijven actief bij de buurt 

betrokken via redactie en rondbrengen van de buurtkrant, waarvoor hulde. Ze krijgen 

een boek en een fles wijn. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 16:45 uur. 


